

Styrelsemöte via Teams

Tid: 17.00 – 18.30

**§ 33 Mötets öppnande**

Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

**§ 34 Godkännande av dagordning**

Dagordningen gicks igenom och godkändes.

**§ 35 Val av Justerare**

Viltspårsansvarig valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll.

**§ 36 Föregående protokoll från 21-02-2021**

Föregående protokoll gicks igenom, varefter det lades till handlingarna.

**§ 37 Rapporter**

De skriftliga rapporterna gicks igenom. Utbildningsansvarig meddelade att instruktionsutbildningen inte är avslutad än, den har blivit framflyttad och man försöker finna en lösning för just avslutningen. Hon berättade också att Studieförbundet meddelat att, med hänvisning till deras hur arbetsläge ser ut nu med deras interna Coronaregler, har man inte möjlighet att skicka ut kursmaterial eller fakturor till kursdeltagare. SSRK Dalarna har för avsikt att genomföra kurser i vår och då med 6 deltagare och 2 instruktörer/kurs. Avdelningskassören lovade att skicka fakturor till kursdeltagarna och då är det avdelningens bankkonto som gäller som betalningsmottagare.

**§ 38 KM, rapport om läget**

Jaktansvarig har pratat med den bonde som äger marken där vi planerar att vara med KM och han ser positivt på att upplåta en kohage för arrangemanget. Arbetsgruppen ska under veckan att titta på marken och se hur den lämpar sig för KM och jaktansvarig ber att få återkomma.

**§ 39 Hemsidan och Facebook och Instagram**

Avdelningssekreteraren berättade att hon sett att det saknas en del ny information på vår hemsida. Hon poängterade vikten av att våra tre kontaktkanaler utåt - Hemsida, Facebook och Instagram - är uppdaterade och att information läggs ut på alla tre ställena.

**§ 40 Skrivelser**

Den veckopost som kommit från Hs har vidarebefordrats till styrelsen och till sektionerna. Där framgår det att årets Funktionärsträff är framflyttad till 20-21 november. Det kom också en inbjudan till Fullmäktigemötet den 19 april. Mötet genomförs digitalt. Avdelningsordförande ämnar delta och viceordföranden anmäls som suppleant.

Avdelningssekreteraren har skickat i väg svaret på remissen om Tollingjaktprovsdomaren till Hs. (Se bilaga) I svaret ställdes också frågan om hur Hs vill ha det när de skickar ut en remiss. - Önskar de att alla avdelningar/rasklubbar skickar in ett svar, även om de inte har något att tillföra diskussionen/beslutet? Styrelse diskuterade frågan och kom fram till att, så länge inte något svar inkommit

från Hs, så skickar vi in ett svar när remisser ställs till avdelningen.

Det har tagits fram en broschyr med information om FB-R (Funktionsbeskrivning – Retriever). Styrelsen beslöt att lägga ut den informationen på hemsidan och där informera om att vi inte har någon utbildad beskrivare inom avdelningen. Den som är intresserad av FB-R hänvisas till annan beskrivare inom SSRK-organisationen. Det finns tydlig information på Hs hemsida om vem som finns att tillgå och var det genomförs funktionsbeskrivningar.

#### § 41 Övriga frågor

- Styrelsen diskuterade den motion som ska tas upp på Fullmäktigemötet. Motionen handlar om att man vill införa officiella, stambokförda Working test för retriever i Sverige. Styrelsen kom fram till att vi behöver uppdatera oss i frågeställningen i motionen, så att vår representant till fullmäktige kan framföra vår röst vid en votering.
- Sponsringsfrågan diskuterades. De som är arrangemangsansvariga informerar sponsoransvarig om hur deras behov av sponsring ser ut och detta ska göras i mycket god tid (eg. året innan säsongstart)!! Det poängterades att de större sponsorerna, som Agria, Engelssons och Royal Canin, bara vill ha kontakt med **en** person från vår organisation och att de behöver ha in vilka arrangemang vi önskar sponsring till tidigt. När det gäller fodersponsring är det ALLTID Royal Canin som tillfrågas, vid ALLA våra arrangemang. Och först om de inte har möjlighet att hjälpa till = säger nej till vår förfrågan, får annan foderleverantör tillfrågas.

#### § 42 Nästa möte

Nästa möte, som blir ett digitalt möte via Teams, bestämdes till 18 april, kl.17.00.

#### § 43 Mötets avslutande

Mötesordförande tackade ledamöterna och mötet avslutades.